
Zápis z jednání Rady 
Centra Mandala z. s.,  

se sídlem Loosova 356/13, 638 00 Brno, IČ 22768599 ,  
registrace u Krajského soudu v Brně pod sp. zn. L 16048, ze dne 1. 1. 2014, 

datum vzniku 26. 10. 2011 
 
Přítomni:  
Zuzana Řezáčová Lukášková  
Monika Glogovská 
Klára Balášová 
 
Program:  

1. Zhodnocení prvního pololetí školního roku 2023/24 
2. Plán pro druhé pololetí školního roku 2024/25 
3. Různé 
 

Dnešního dne 20. 12. 2023 byla svolána schůze Rady Centra Mandala z. s., jejímž 
programem bylo zhodnocení prvního pololetí školního roku 2023/24 a plán na 
druhé pololetí školního roku 2023/24.  
 
K bodu 1.  
V rámci prvního bodu zasedání rady bylo hodnoceno první pololetí školního roku 
2023/24, které bylo tradičně zahájeno vyhlášením dalšího ročníku benefičního 
projektu Mandala dětem. V září proběhly dny otevřených dveří a také jsme se 
zapojili do Brněnských dní pro seniory. 
Na začátku školního roku jsme byli upozorněni na chybu v mandalovém 
kalendáři pro rok 2024, takže bylo potřeba kalendáře reklamovat a znovu rozeslat 
do škol a školek. 
Vzhledem ke zvyšujícím se nákladům a k tomu, že jsme se dostali do velkého 
mínusu, byl upraven ceník služeb a s tím proběhla související revize smluv a 
dodatků. Souběžně proběhla revize BOZP. V souvislosti s novelou zákoníku 
práce proběhla revize dohod o provedení práce. 
Tradičně jsme připravili e-shop na vánoční čas, provedli inventuru zboží a jeho 
naskladnění. 
Proběhla revize pravidelných e-mailových kampaní a celého CRM systému. Se 
zpožděním byla zpracována data z průzkumu mezi mandalovými učednicemi a 
byla navržena úprava programu mandalová učednice. 



 
K bodu 2.  
V rámci druhého bodu programu byl jednatelkou předložen plán na druhé 
pololetí dalšího školního roku.  

• Hlasování v dalším ročníku Mandala dětem a výběr mandal pro kalendář a 
výstavu. 

• Naplánování renovace prostor centra na začátek léta. 
• Vzhledem k problémům s placením nájmu za letní jazykový tábor byla 

navržena úprava poskytování služeb pro externí lektory, po kterých bude 
vyžadována i na letní měsíce záloha při rezervaci prostor. 

 
Návrh byl jednomyslně přijat. 
 
K bodu 3. 
Vzhledem k navýšení nájmu a dalších nákladů byl jednatelkou navržen nový ceník 
našich služeb. 
 
Návrh byl jednomyslně přijat. 
 
Pronajímatel nás informoval o svém záměru v dalších letech v prostorách centra 
zřídit gymnázium. Proto začínáme mapovat možnosti dalšího směřování a 
fungování centra. 
 
 
Brně dne 20. 12. 2023 
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------------------------------------------- 
------------------------------------------- 
------------------------------------------- 
 


